# 《单词百科:payout是什么意思?payout怎么发音?payout的解释和用法》

英语单词payout是什么意思?payout怎么读?payout怎么发音?美加网为您整理了payout的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## payout怎么读

payout的读音:[ pe a t]

## payout的意思

1、n.支出;花费;

### payout的相关词组

1、dividend payout ratio 股息支付比率,股息分配率;

## payout的近义词

- 1、cash n.现金;资金;
- 2、charge v. 收费;把...记在账上;指控,谴责;猛冲;赋予...职责;给...充电;
- 3、disbursement n.支付,支出;支付款;
- 4, expenditure
- n.花费,支出;费用,经费;(尤指金钱的)支出额;(精力、时间、材料等的)耗费;
- 5、money n.钱:财富:薪水:款项;

#### payout的双语例句

1. A cash out button will appear when you reach the min payout.

到达最低支付时会出现按钮!

qZZ.com 2. The dividend payout ratio indicates the amount of dividends paid relative to the company's earnings.

红利支付率即现金红利占公司净收益的百分比。

3. HSBC Insurance's high dividend payout policy has limited the growth of capital and surplus.

汇丰保险公司的高红利支付政策限制了资本与盈余的增长.

4. Dividend – The payout or return on any bet.

彩金 – 一个注码的回报或可赢金额.

5. Remember we make a quicky payout in 48 hours!

我们将在48小时之内迅速支付!

6. Payout from an individual retirement account may not begin until a certain age.

从个人退休金帐户里的支出直到某个年龄后才开始.

7. And there's time to win more, with a £ 10,000 payout still to play for over the next few days.

还有时间多赢些,后面几天还有一笔1万英镑的奖金。

8. You may be battling an insurance company for a payout you feel you deserve.

你可能跟保险公司有纠纷,你觉得你应该获得赔付.

9. P > Any unpaid amounts due will be included in your earnings for payout NEXT MONTH.

任何未支付的金额将延续到下月支付.

10. A typical payout is about 50 percent of the earnings.

分红的部分一般占赢利的50%.

11. There should be a big payout on this month's lottery.

这个月的彩票奖金数额应该很大。

12. The rate of dividend payout expresses the relationship of dividends and earnings 922.com during a certain period.

股利支付率表达的是某一特定时期股利与收益之间的关系。

13. The statutory holiday time will be given 3 times OT payout.

国家法定节假日的加班按3倍计发.

14. What payout period on investment should we strive for?

什么赢钱期投资要争取?

15. It was for the insurance policy for Kat's mother; there's no payout without a body.

是为了给Kat母亲的保险金.

16. Thus payout ratios began to rise again, to about 70 per cent today.

因此,股息支付率又开始上升,直到目前的70%左右.

17. See the current listing for hourly rates, hours and minimum payout limits on Global Earnings Table.

看到,目前上市的每小时费率,工时和最低限额给付,对全球盈利表.

18, an insurance payout

#### 巨额保险偿付

以上是美加网为您整理的payout怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于payout

的用法、payout的释义、payout的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/payout

